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ますます多くの企業が、候補者のISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定に高い注意を払うようになっていること
がわかっています。これらの企業のリーダーはこれらの候補者を深く理解するのが難しいため、候補者が獲得
したISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定により、すべてのリーダーが自社の優秀な労働者を選択する最良かつ
迅速な方法です。 ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定が多くの人々にとってますます重要になっていることは
間違いありません。また、ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験問題もあります。 ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-
CN認定を簡単に取得できます。

すべての人々がISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験に合格し、関連する認定を短時間で取得できるように、3つ
の異なるバージョンのISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN学習教材を設計しました。製品は、すべての人が同時に
学習とテストを行うための実際の試験をシミュレートすることを試みることができ、学習コースでの学習不足
に適した環境を提供することができます。当社からISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN学習教材を購入して使用す
ると、実際の試験のようにISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN学習テストを練習し、ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN
試験に簡単に合格できます。

>> ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN受験記  <<

PECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN教育資料 & ISO-IEC-27001-Lead-
Auditor-CN一発合格

多くの人々は、社会で目立った地位に就き、キャリアと社会の輪で成功することを夢見ています。したがっ
て、貴重な証明書を所有することは彼らにとって最も重要であり、テストISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定
に合格することは、彼らが目標を実現するのに役立ちます。あなたが彼らの1人である場合、PECBのISO-IEC-
27001-Lead-Auditor-CN試験準備を購入すると、ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験に簡単に合格できます。
ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CNガイド急流では、購入前に無料でダウンロードして試用でき、購入手続きは安
全です。

PECB Certified ISO/IEC 27001 Lead Auditor exam (ISO-IEC-27001-Lead-
Auditor中文版) 認定 ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN 試験問題 (Q254-
Q259):
質問  # 254 
情境 4
SendPay是一家金融服務公司，專注於透過代理商和機構網路提供全球匯款服務。作為市場新秀，SendPay致力於
提供優質服務，其去年推出的免手續費數位平台讓客戶可以隨時隨地透過智慧型手機和筆記型電腦收發款項。當
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時，SendPay將軟體營運外包給外部團隊，該團隊也負責管理公司的技術基礎設施。
最近，該公司在實施資訊安全管理系統 (ISMS) 近一年後，申請了 ISO/IEC 27001 認證。
在審計過程中，審計人員重點審查了 SendPay 的外包業務，特別是外包公司負責的軟體開發和技術基礎設施維
護。
他們採取了一套結構化的方法，其中包括審查和評估SendPay用於監控外包業務品質的流程。這包括核實該公司是
否履行了合約義務，確保其在聘用外包實體方面擁有適當的管理程序，以及評估SendPay在預期或意外終止外包協
議的情況下所採取的應對措施。
然而，審計人員委婉地指出，SendPay的協議並未充分考慮到外包協議意外取消的情況。此外，SendPay委派的技
術專家協助審計人員，提供了與受審計外包業務相關的專業知識和經驗。
審計團隊計算了員工接受資訊安全管理系統 (ISMS) 培訓的小時數，以確保其符合既定目標。他們也基於審計期間
抽取的樣本，計算了資訊安全事件的平均解決時間，從而深入了解了 SendPay 的事件管理實務。此外，審計人員
還評估了審計期間收集的證據的可靠性。他們考慮了影響審計證據可靠性的多個因素。例如，與照片相比，監視
錄影提供的證據更為客觀。時間因素也對可靠性起著至關重要的作用，交易記錄等機制可以增強證據的可信度。
SendPay 使用雲端平台來提高營運效率和可擴展性。然而，由於資源限制，審計人員在審計過程中並未要求
SendPay 提供其雲端活動清單，而是依賴 SendPay 的陳述。
問題
在審計過程中，審計人員使用了哪些類型的證據來驗證SendPay資訊安全管理系統的各個面向？請參考情境4。

A. 技術證據
B. 數學證據
C. 分析證據

正解：C

解説：
The correct answer is Analytical evidence, because the auditors relied heavily on analysis, calculations, and evaluation of
performance data to validate the effectiveness of SendPay's ISMS. Analytical evidence involves examining trends, metrics, ratios,
averages, and performance indicators to draw conclusions about how well processes are functioning.
In the scenario, the auditors calculated the number of training hours employees received on ISMS topics and computed the average
resolution time of information security incidents based on sampled data. These activities are clear examples of analytical techniques,
as they involve processing numerical and performance- related information to assess alignment with objectives and effectiveness of
controls. Additionally, the auditors assessed the reliability of evidence by comparing different sources and considering timing factors,
which further supports the use of analytical judgment rather than purely technical inspection.
Option B is incorrect because mathematical evidence is not a recognized audit evidence category under ISO standards. While
calculations were performed, the purpose was analytical evaluation, not mathematical proof.
Option C is incorrect because technical evidence would primarily involve direct inspection of systems, configurations, or
infrastructure, such as firewall rule reviews or system settings. While some technical elements existed in the audit, the question
focuses on the type of evidence used to validate ISMS performance broadly, which was predominantly analytical.
Therefore, analytical evidence best describes the evidence utilized by the auditors during SendPay's audit.

質問  # 255 
您是認證機構指派的 ISMS 審核小組組長，負責對資料中心客戶進行後續審核。
根據 ISO 19011:2018，後續審核的目的是要驗證下列哪一項？

A. 管理系統的有效性
B. 糾正措施的完成情況和有效性
C. ISMS 目標的實施
D. 風險處理計劃的實施

正解：B

解説：
The purpose of a follow-up audit is to verify the completion and effectiveness of corrective actions taken by the auditee in response
to the nonconformities identified in a previous audit1. A follow-up audit is a type of audit that is conducted after an initial audit, and it
focuses on the specific areas where nonconformities were found and corrective actions were agreed upon2. A follow-up audit can
be conducted as a separate audit or as part of a scheduled audit, depending on the nature and severity of the nonconformities and
the audit programme objectives3.
The other options are not the purpose of a follow-up audit, but rather the purpose of other types of audits. For example:
*Option A is the purpose of a performance audit, which is a type of audit that evaluates the effectiveness of the management system
in achieving its intended results4.



*Option B is the purpose of a compliance audit, which is a type of audit that verifies the conformity of the management system with
the specified requirements, such as the ISMS objectives5.
*Option C is the purpose of a process audit, which is a type of audit that examines the inputs, activities, outputs, and interactions of
a specific process within the management system, such as the risk treatment process.
References:
1: ISO 19011:2018, 6.7;
2: ISO 19011:2018, 3.7;
3: ISO 19011:2018, 5.5.2;
4: ISO 19011:2018,3.6;
5: ISO 19011:2018, 3.5;
6: ISO 19011:2018, 3.4;
7: ISO 19011:2018;
8: ISO 19011:2018;
9: ISO 19011:2018;
10: ISO 19011:2018;
11: ISO 19011:2018;
12: [ISO 19011:2018]

質問  # 256 
您正在一家提供醫療保健服務的住宅療養院 (ABC) 進行 ISMS 審核。審核計劃的下一步是驗證 ABC 醫療保健行動
應用程式開發、支援和生命週期流程的資訊安全性。在審核過程中，您了解到該組織將行動應用程式開發外包給
了一家擁有CMMI Level 5、ITSM（ISO/IEC 20000-1）、BCMS（ISO
22301）和
通過 ISMS (ISO/IEC 27001) 認證。
IT經理介紹了軟體安全管理流程，並將流程總結如下：
行動應用程式開發至少應採用「設計安全」和「預設安全」原則。
應具備以下個人資料保護安全功能：
存取控制。
個人資料加密，即高階加密標準（AES）演算法，金鑰長度：256位元；個人資料假名化。
已檢查漏洞，無安全後門
您採樣最新的行動應用測試報告，詳細資訊如下：

IT經理解釋說，根據軟體安全管理程序，測試結果應由他批准。加密和假名功能失敗的原因是這些功能嚴重降低
了系統和服務效能。需要額外 150% 的資源來滿足這一點。服務經理同意存取控制足夠好並且可以接受。這就是
服務經理簽署批准書的原因。
您正在準備審計結果。選擇正確的選項。

A. 存在不合格項 (NC)。組織和開發人員不執行驗收測試。
（與第 8.1 條相關，控制措施 A.8.29）
B. 存在不合格項 (NC)。服務管理員不遵守軟體安全管理程序。 （與第 8.1 條相關，控制措施 A.8.30）
C. 存在不合格項 (NC)。組織和開發人員執行的安全測試失敗。
（與第 8.1 條相關，控制措施 A.8.29）
D. 不存在不合格項 (NC)。服務經理做出了繼續提供服務的正確決定。
（與第 8.1 條相關，控制措施 A.8.30）

正解：B

質問  # 257 
下列哪兩個短語適用於與業務流程的計劃-實施-檢查-行動週期相關的「行動」？

A. 測量目標
B. 驗證訓練
C. 計劃變更
D. 重設目標
E. 審核流程
F. 實現改進

正解：D、F



解説：
The Act phase of the PDCA cycle is where the organisation takes actions to improve its processes and performance based on the
results of the Check phase. This may involve resetting objectives to make them more realistic, achievable or challenging, or
implementing changes to address the root causes of problems and achieve the desired outcomes. The Act phase is also where the
organisation monitors the effects of the actions taken and evaluates their effectiveness and efficiency. The Act phase is important
because it enables the organisation to learn from its experience and continually improve its ISMS. Reference: What is 'Plan, Do,
Check, Act'? A framework for continuous improvement, PDCA in ISO27001 - Free guide to learn | Dr. Erdal Ozkaya, PECB
Candidate Handbook ISO 27001 Lead Auditor (page 12)

質問  # 258 
您正在一家提供醫療保健服務的住宅療養院進行 ISMS 審核。審核計畫的下一步是驗證適用性聲明 (SoA) 是否包含
必要的控制措施。
您查看最新的 SoA（版本 5）文檔，對原始程式碼 (A.8.4) 的存取控制進行採樣，並想了解組織如何保護從外包軟
體開發人員收到的 ABC 醫療保健行動應用程式原始程式碼。
IT 安全經理解釋說，收到的原始程式碼將被檢查到 SCM 系統中，以確保其完整性和安全性。只有授權使用者才
能查看軟體並進行更新。
系統會自動記錄入住和退房活動。版本控制由系統自動管理。
您在 SCM 上總共發現了 10 個使用者帳戶。他們全部來自IT部門。您進一步與人力資源經理核實，並確認其中一
位用戶 Scott 已於 9 個月前辭職。 SCM 系統管理員確認 Scott 最後一次檢出原始碼是在 1 個月前。他正在安全區域
使用本機網路的授權桌面之一。
您檢查了使用者登出程序，其中規定「管理人員必須確保在辭職批准後立即從相關ICT系統和/或設備註銷使用者
帳戶和授權」。用戶Scott沒有註銷記錄。
IT 安全經理解釋說，Scott 是一位非常優秀的軟體工程師、前同事和朋友。
辭職後，他仍然每月回到辦公室提供原始碼維護支援。這就是為什麼他在 SCM 上的帳戶仍然存在。 「我們很了
解 Scott，他在加入我們時通過了我們所有的背景調查。因此，我們認為沒有必要僅僅因為他現在是外部提供者而
與他同意任何進一步的資訊安全要求」。
您準備審計結果。選出三個正確選項。

A. 存在不合格項 (NC)。 IT 安全經理未確保 Scott 的使用者帳戶已從 SCM 中刪除，且在離職後未完成使用者
登出流程。
這不符合第 9.1 條和控制措施 A.5.15。
B. 存在不合格項 (NC)。 SCM 將自動記錄原始碼簽入/簽出活動。如果出現問題，團隊可能無法追蹤。這不
符合第 9.1 條和控制措施 A.8.4。
C. 存在不合格項 (NC)。該組織的存取控制安排未能有效運行，因為不再受該組織僱用的個人被允許訪問療
養院的 ICT 系統。這不符合控制措施 A.5.15。
D. 存在不合格項 (NC)。該組織沒有記錄程序來規定如何使用系統工具來提供原始程式碼的存取和版本控
制。這不符合第 9.1 條和控制措施 A.8.4。
E. 存在不合格項 (NC)。該組織未能識別與斯科特的帳戶保持開放相關的安全風險，因為他每月只重新使用
很短一段時間。這不符合第 8.2 條的規定。
F. 存在不合格項 (NC)。斯科特應該被告知與他與療養院的新關係（外部提供者）相關的適用資訊安全要
求。然而，IT 安全經理證實這並沒有發生。這不符合控制措施 A.5.20。
G. 存在不合格項 (NC)。 SCM是開源系統軟體。它不安全，不能用於原始碼的存取和版本控制。這不符合第
9.1 條和控制措施 A.8.4。
H. 存在不合格項 (NC)。操作程序沒有很好的記錄。這使得 SCM 系統管理員無法立即刪除使用者帳戶。這不
符合第 9.1 條和控制措施 A.5.37。

正解：A、C、E

解説：
The correct options are:
There is a nonconformity (NC). The organisation's access control arrangements are not operating effectively as an individual who is
no longer employed by the organisation is being permitted to access the nursing home's ICT systems. This does not conform with
control A.5.15. (B): This option is correct because control A.5.15 requires the organization to implement secure log-on procedures
and manage user access rights. The organization should ensure that only authorized users can access the ICT systems and that the
access rights are revoked or modified when the user status changes. The fact that Scott, who resigned 9 months ago, still has an
active account on the SCM and can check out the source code, indicates a failure of the access control arrangements and a
nonconformity with the control A.5.15.
There is a nonconformity (NC). The IT Security manager did not make sure the user account for Scott was removed from the SCM
and did not complete the user deregistration process after the resignation. This does not conform with clause 9.1 and control A.5.15.
: This option is correct because clause 9.1 requires the organization to monitor, measure, analyze, and evaluate the performance and



effectiveness of the ISMS. The organization should have processes and indicators to verify that the ISMS requirements and
objectives are met and that the ISMS is continually improved. The organization should also ensure that the results of the monitoring
and measurement are documented and communicated. The fact that the IT Security manager did not follow the user de-registration
procedure and did not document or communicate the exception for Scott, indicates a failure of the monitoring and measurement
processes and a nonconformity with clause 9.1 and control A.5.15.
There is a nonconformity (NC). The organisation has failed to identify the security risks associated with leaving Scott's account open
when he was only re-engaged for a short period monthly. This does not conform with clause 8.2. (F): This option is correct because
clause 8.2 requires the organization to establish and maintain an information security risk management process. The organization
should identify the information security risks, analyze and evaluate the risks, and treat the risks according to the risk criteria and the
risk treatment options. The organization should also monitor and review the risks and the risk treatment plan periodically and
document the results. The fact that the organization did not identify the security risks associated with Scott's access to the SCM and
the source code, such as unauthorized disclosure, modification, or deletion of the information, indicates a failure of the risk
management process and a nonconformity with clause 8.2.

質問  # 259
......

あなたは短い時間でISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験に合格できるために、我々は多くの時間と労力を投資
してあなたにPECBのISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験を開発しますから、我々の提供する商品はIT認定試験
という分野で大好評を得ています。だからこそ、我々はCertJukenの問題集に自信があります。自信があるか
ら、我々は失敗返金ということを承諾します。

ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN教育資料 : https://www.certjuken.com/ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN-exam.html

ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定試験の準備を効率的にするために、どんなツールが利用に値するものかわ
かっていますか、PECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN受験記 したがって、当社の製品を購入することは非常
に便利であり、多くのメリットがあります、我々CertJukenサイトはすべてのPECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-
CN試験に準備する受験生の最も信頼できる強いバッキングです、PECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験準
備の質問と回答をマスターし、試験気分を積極的に調整することもできます、PECB ISO-IEC-27001-Lead-
Auditor-CN受験記 世の中に去年の自分より今年の自分が優れていないのは立派な恥です、CertJuken ISO-IEC-
27001-Lead-Auditor-CN教育資料のIT専門家は全員が実力と豊富な経験を持っているのですから、彼らが研究し
た材料は実際の試験問題と殆ど同じです。

僕は、本命じゃない女の子でもあっさり抱けてしまうんだけど、驚いて周りを見渡す、クラクションを鳴らさ
れるようなことをした覚えがない、ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN認定試験の準備を効率的にするために、ど
んなツールが利用に値するものかわかっていますか。

ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN 試験突破を目指すための問題集

したがって、当社の製品を購入することは非常に便利であり、多くのメリットがあります、我々CertJukenサイ
トはすべてのPECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験に準備する受験生の最も信頼できる強いバッキングで
す、PECB ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN試験準備の質問と回答をマスターし、試験気分を積極的に調整するこ
ともできます。

世の中に去年の自分より今年の自分が優れていないのは立派な恥です。

試験の準備方法-正確的なISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN受験記試験-100％合格率のISO-IEC-27001-Lead-
Auditor-CN教育資料 � ☀ www.passtest.jp �☀�は、▷ ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN ◁を無料でダウン
ロードするのに最適なサイトですISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN資格認証攻略
ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN的中関連問題 ☝ ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN復習解答例 � ISO-IEC-
27001-Lead-Auditor-CN復習解答例 � ▶ www.goshiken.com ◀サイトで《 ISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN 》の
最新問題が使えるISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN的中関連問題
試験の準備方法-検証するISO-IEC-27001-Lead-Auditor-CN受験記試験-素敵なISO-IEC-27001-Lead-Auditor-
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